

Wu Yue, born on February 24, 1976, general manager of Hong Kong spill response Technology Ltd (RuiSi Tech) .

Mr. Wu started to do OSR business since 2004, from then he thoroughly dedicated himself to the spill response technology and OSR equipments promotion. He has participated in many oil spill emergency drills and oil spill response, especially in July 2010, he took the charge of organization on the scene to contain the oil outflows due to an oil pipeline blast in Dalian, port city in North China. In early 2012, Mr. Wu established Hong Kong Spill Response Technology Ltd (RuiSi Tech) by its own development, acquisitions and international cooperation, it has launched globally a series of oil and chemicals spill response products and technologies, and got a good feedback from clients in this year's oil spill response works. Today, Mr. Wu 's RuiSi Tech already established the comprehensive cooperative partnership with Auqu-Guard spill Response Inc.(Canada) , Faltech AB(Sweden), Dorotea Mekaniska AB (Sweden) and Lamorsubsea (Finland) Etc.

Mr. Wu is a member of China Institute of Navigation Committee of the Ship Pollution Prevention and a member of International Spill Control Organization. A number of his papers were published on periodicals, such as *Practical Equipment and Technology in Oil Spill Emergency Response* and *Suggestions for Construction of Oil Spill Emergency Centers in Coastal Areas*.

吴越, 生于 1976 年 2 月 24 日, 瑞思科技有限公司总经理。

吴先生于 2004 年开始涉足溢油应急业务, 从那时起他就致力于溢油应急技术和设备的发展工作中。吴先生参与了多次溢油应急演练和溢油应急工作, 特别是 2010 年 7 月在大连输油管道爆炸事件中, 在现场参与了应急和维护工作。2012 年初, 吴先生建立了瑞思科技有限公司, 通过自身研发、收购和国际合作等等方式, 已面向全球推出了一系列油品及化学品泄漏应急产品和技术, 并在今年的溢油应急中发挥了良好的作用。今天, 吴先生领导的瑞思科技已和加拿大 Auquguard 溢油应急公司、瑞典 Faltech AB 公司、瑞典 Dorotea Mekaniska AB 公司、芬兰 Lamorsubsea 公司等等建立了全面合作伙伴关系。

吴总现任中国船舶防污染委员会委员, 2010 年加入国际溢油控制组织。多篇文章在国内公开发行期刊上发表, 如: 《在溢油事件中评价溢油应急设备和技术实用性》, 《关于沿海溢油应急中心建设的几点建议》等等。